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Zápis z jednání krajské rady dne 3. 2. 2020  

místo konání: Senovážné náměstí 24, Praha 1, 110 00    čas konání: 18:00–20:00 

přítomni podle prezenční listiny – členové krajské rady (s právem hlasovat): 

Dagmar Brabcová – Dáša (předsedkyně), Petr Brabec – Juan (místopředseda), Vít Henych – Bobr (místopředseda), Jakub 

Schejbal – Kiki (volený člen), Martin Hrouza (volený člen), Jan Petera – Slimák (Praha 2), František Topinka (Praha 3), 

Radim Bureš (Praha 4), Zbyněk Kocman – Zbýňa (Praha 5), Judita Hačecká (Praha 8), Martin Philipp – Eddie (Praha 9), 

Martin Adámek – Rumpál (Praha 10), Ondřej Přerovský – Lazebník (KD) 

hosté: Kateřina Hrdličková, Jakub Dienstbier, Lukáš Pechoušek – Napo, František Šereda – Moulin, David Černý, Jan 

Dočekal – Lupen 

program: schválen dle zaslaného návrhu 

předsedající: Dagmar Brabcová – Dáša      zapisující: Anežka Marková 

termín příští rady: 2. 3. 2020 
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Úkoly: 

[4] Matýsek pošle předsednictvu seznam připomínek k vyúčtování grantů. 

[6] Leia kontaktuje vítěze soutěže o nejhezčí Brděnku. 

[6] Juan kontaktuje majitele louky na Brdech 

[12] Všichni si promyslí, zda by jeli na výjezdní radu. 

[12] Leia na 1. 6. zamluví klubovnu Na Křížku. 
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1. Připomínky k zápisu, úkoly  

K minulému zápisu nebyly připomínky. Všechny úkoly jsou splněny. Nikdo, nechť si nekupuje funkční štítek, Dáša je 

sežene.  

2. Odvolání zpravodajů 

Dáša odvolala následující zpravodaje: Dominika Bláhu (Nika) – zpravodaje pro rovery a rangers, Dagmar Brabcovou 

(Dášu) – zpravodajku kraje pro akce a projekty, Petra Brabce (Juana) – výchovného zpravodaje KRJ, Víta Henycha 

(Bobra) – organizačního zpravodaje KRJ, Františka Šeredu (Moulina) – organizačního zpravodaje KRJ. 

Nebyli odvoláni hospodářský zpravodaj – David Černý a zástupce pro náčelnictvo – Jan Dočekal. 

3. Sněm 2020 

Juan krátce shrnul průběh sněmu, který proběhl minulou neděli v prostorách ČVUT FEL. Sněm proběhl přesně 

podle plánu, na začátku bylo vše pěkně připravené, hlasování proběhlo hladce a máme jednu náhradnici na valný sněm.  

Usnesení ze sněmu jsou v zápise, který je ve skautISu, nebo je jej možné získat po vyžádání mailem 

kancelar@praha.skauting.cz. Revizní komise zůstává stejná. 

Děkujeme Moulinovi za profesionalitu a skvělou přípravu. Na sněmu se líbilo například delegátům ze střediska Vočko, 

kteří přípravnému týmu vzkázali pochvalné uznání.  

Dále děkujeme všem, kdo pomohli zajistit takto hladký průběh akce, především skvělému týmu, který zajistil výborné 

občerstvení.  

4. Granty MHMP 

Matýsek krátce shrnula průběh vyúčtování grantů. Vracelo se skoro 10 %, což je něco přes milion, tedy nejvíce peněz 

za poslední roky. Největší částku vrací středisko Stopaři, celkem asi 270 tisíc. Matýskovi to připadá, že je to příliš mnoho 

a myslí, že problém by mohl být v nedostatečně promyšlených žádostech a utrácení peněz na poslední chvíli. 

KRJ se bude na střediska, která mají vysoké vratky obracet a prosí o součinnost příslušné okresní rady. 

David podotkl, že i po vrácení máme víc peněz než v loňském roce před vrácením a pokud vynecháme extrémní Stopaře, 

pohybujeme se v normálních mezích. 

Termín odevzdání byl 25. 1. a stále některé jednotky nemají odevzdáno.  

Matýsek potom představila nejčastější problémy, které ještě pošle mailem vedení kraje, aby je mohlo řešit. 

Formulář .zfo občas nefunguje, jak má, sběrný systém nemaže automaticky předchozí verzi, jednotky zapomínají 

formulář elektronicky podat, a tedy je vlastně na MHMP neodevzdaný, někdo zapomíná vložit scany dokladů, časté jsou 
chyby v číslech (např. čísla projektů) ale hlavní problém je, že některé jednotky nekomunikují, což velmi ztěžuje 

řešení objevených problémů! 

Úkol: 

• Matýsek pošle VT seznam připomínek k vyúčtování grantů. 
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5. Komunikace v PRJ 

Juan upozornil přítomné na existenci emailových konferencí rada@praha.skauting.cz a info@praha.skauting.cz. 

rada@praha.skauting.cz slouží k základní komunikaci mezi členy rady, pokud někdo chce v konferenci být/nebýt, přidat 

někoho, komu by měla chodit, nechť napíše na kancelar@praha.skauting.cz. 

info@praha.skauting.cz. Je konference, která má asi 160 členů, dá se k ní přihlásit přes skautIS, nebo si o členství napsat 

na kancelar@praha.skauting.cz. Tato konference je moderovaná, tedy se zprávy musí nejdříve schválit administrátorem, 

což může někdy trvat déle, je potřeba tedy počítat s možným zdržením. Pokud by zpráva spěchala, je lepší upozornit 
telefonicky asistentku. 

6. Brdy 2020 

Děkujeme Athabasce za zajištění akce. Akce proběhla za jarního počasí, našla se průkazka z městské knihovny. 

Momentálně je u asistentky, během příštího týdne bude odevzdána do knihovny, pokud se nikdo nepřihlásí. 

Získali jsme souhlas od majitelů louky, kteří nám však napsali prosbu, abychom si pro příště našli louku jinou (kvůli 

hospodářskému využití). Zbýňa navrhl louku si od nich pronajmout. Poblíž je pozemek lesů ČR, kde by se snad akce dala 
pořádat. Juan ještě majitele louky kontaktuje. 

Soutěž o nejhezčí Brděnku byla vyhodnocena na sněmu, Leia kontaktuje vítěze. 

Úkol: 

• Leia kontaktuje vítěze soutěže o nejhezčí Brděnku. 

• Juan kontaktuje majitele louky. 

7. Registrace 

Registraci už odevzdala Praha 9 a nikdo jiný. Termín odevzdání je 15. 2. a Bobr po odevzdání zpracuje pěknou prezentaci. 

8. Vyznamenání 

Přišlo 13 návrhů, z toho jeden nedoporučen, protože dotyčný nesplňuje podmínky daného vyznamenání. 

Usnesení budou zveřejněna v příštích zápisech, aby se dotyční o svém vyznamenání nedozvěděli nevhodným způsobem. 

9. Krajské kolo ZVaS 

Příští schůzka týmu proběhne na Proseku 25.3. od 19 hodin  

10. Vyhláška k dotacím MŠMT 

Martin poznamenal, že směrnice za ústředí pro letošní rok ještě nevyšla. Jinak Bobr počítá se změnou dat ve staré 

vyhlášce, nebude-li chuť diskutovat o změnách. 

David vznesl myšlenku, že nová rada může do vyhlášky vstoupit z procesního hlediska a dá se počítat s tím, že se dotační 

papíry pošlou s předstihem k elektronické kontrole. Moulin poznamenal, že je možné změnit i kritéria, protože kritérium 

týkající se počtu lidí, kteří získali kvalifikaci v posledních 3 letech, vyžaduje spolupráci s KÚJ, která může být někdy 

náročná. Juan podotkl, že však změna dotačních kritérií je velmi zdlouhavá, ale pokud by to někdo chtěl řešit, můžeme. 
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11. Kolečko okresů a KD, zprávy z VT 

Praha 2 – V březnu bude seminář Trignis. Změnil se interpret, bude hrát Žalman. Mají za sebou úspěšně 25. skautský 

ples, bylo to báječné. 

Praha 5 – Budou se scházet 2× měsíčně a mezitím funkční tým, aby nemuseli vedoucí středisek povinně být na tolika 

radách. Zítra bude inspiro večer pro rovery. 

KD – Připravují se akce, které mají větší dopad – trojsetkání v Plzni v rámci slavností svobody od 1. května a na začátku 

června bude 6. české OS jamboree u blatné, tentokrát bez stanů. 

Praha 10 – Bude mít sněm, zájemců je hodně, jeden chce spolupracovat s PRJ. 

Praha 8 – Pořádají o víkendu rádcovské setkání s malou účastí, tak neví, zda proběhne. 

Praha 6 – Řešila výjimky z registrace, okresní setkání, revizka se těší na seminář pro revizky.  

Praha 4 – Střediska rostou, okres má 1640 lidí, polovina je Blaník, připravují ZVaS. 

VT – Žádné zprávy, posledně se připravoval sněm. 

Praha 3 – Čeká je okresní setkání na konci dubna, kde probíhá setkání všech středisek a přístavů na Praze 3 na celý 

víkend. Letos 4. přístav bude oslavovat 100 let a oslavy potrvají 100 hodin na Křížku. 

12. Různé 

 
Seminář pro členy revizních komisí 8. 2. 2020 – je přihlášeno 17 lidí, od konce přihlašování se nikdo neozval, je to dobrý 

počet lidí, je to v okresní klubovně Praze 2 za spolupráce Slimáka, Juan apeluje, ať se lidé odhlásí včas, a prý už brzy 
pošle podrobné informace 

 

Dáša prosí zúčastněné, aby si rozmysleli termíny poděkování buď 26. listopadu nebo 3. prosince, zároveň hledáme tip 
na místo. Franta vyjádřil myšlenku, reagující na sněm, že myslí, že poděkování naopak musí být opulentní. Nemyslí, že 

levný catering je řešení, a myslí, že by akce měla být dále zviditelněna (na webu, FB atd.) ve smyslu, komu se děkovalo 
a za co. 

 
Termín Brd 2021 bude 23. 1. 2021  

 

Juan uvažoval udělat výjezdní radu, zeptal se, co by na to ostatní řekli a dal to všem za úkol promyslet do příště.  
 

Termíny rad budou opět každé první pondělí v měsíci, květnový termín se dohodne příště. Leia na 1. 6. zamluví klubovnu 
Na Křížku 

Úkol: 

• Všichni si promyslí, zda by jeli na výjezdní radu. 

• Leia na 1. 6. zamluví klubovnu Na Křížku. 

 

 

 

Zapsala: Anežka Marková      Schválil: Dagmar Brabcová 


